
 
RADA MIEJSKA W NAROLU 

  

 

PROTOKÓŁ z XVIII sesji 
VII kadencji Rady Miejskiej w Narolu 

 
 
Data sesji: 22 lipca 2016 r.  
Miejsce sesji: Urząd Miasta i Gminy w Narolu przy ul. Rynek 1 . 
Godzina rozpoczęcia sesji: 11:05 
Godzina zakończenia sesji: 12:00 
Numery podjętych uchwał: 154/XVIII/2016 – 160/XVIII/2016 
Prowadzący obrady: Przewodnicz ący Rady Miejskiej w Narolu – Krzysztof Szawara 
Protokołował: Krzysztof Świętojański 
W sesji uczestniczyło: 12 radnych (na 15 ogółem tj. 80%) 
Radni nieobecni: - Grzegorz Patałuch, Adam Malec, Jan Pudełko. 
 
Załączniki do protokołu: 
 

Nr 1 - Lista obecności Radnych Rady Miejskiej. 
Nr 2 - Lista obecności Sołtysów. 
Nr 3 - Lista obecności zaproszonych gości. 

 
Porządek obrad sesji:  
  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocno ści sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie mi ędzy sesjami. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach:  

- wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Narol na 2016 rok, 
- Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie Gminy Narol, 
- określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
    odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
    zagospodarowywania tych odpadów, 
- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty, 
- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej pomiędzy Gminą 

Lubaczów, Miastem Lubaczów, Gminą Narol, Gminą Horyniec Zdrój, Gminą Wielkie 
Oczy w celu wspólnej realizacji projektu p.n.: „Cyfrowy Urząd, e-Usługi w gminach 
Powiatu Lubaczowskiego” oraz ustalenia wysokości zobowiązań Gminy Lubaczów o 
wartości przekraczającej granicę ustaloną przez Radę Miejską w Narolu na 2016 r., 

- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do projektu p.n.: „Cyfrowy Urząd, 
e-Usługi w gminach Powiatu Lubaczowskiego” w partnerstwie pomiędzy jednostkami 
samorządu terytorialnego: Gminą Lubaczów, Miastem Lubaczów, Gminą Narol, Gminą 
Horyniec-Zdrój, Gminą Wielkie Oczy i złożenie wniosku o jego dofinansowanie w 
ramach osi priorytetowej II. CYFROWE PODKARPACKIE działania 2.1 Podniesienie 
efektywności i dostępności e-usług Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Podkarpackiego na lata 2014 – 2020 oraz w sprawie zabezpieczenia 
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środków, niezbędnych na realizację Projektu w przypadku jego umieszczenia na liście 
rankingowej i otrzymania decyzji o przyznaniu dofinansowania 

- inne. 
 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Sprawy ró żne. 
8.  Zakończenie sesji. 
 
Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Narolu Krzysztof Szawara. 

Przywitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Miasta i Gminy Narol, Sekretarza Urzędu 
oraz Sołtysów. 

 
Ad. 2.  Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji (zał. 

nr 1) oraz poinformował o zmianie porządku obrad. 
 
Ad. 3.  Protokół z XVII sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Narolu z 23 czerwca 2016 roku 

został przyjęty przy 11 głosach za oraz 1 wstrzymującym. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Szawara przychylił się do prośby 

Radnej Marii Obuchowskiej i udzielił jej głosu. Radna Maria Obuchowska powiedziała: 
„Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, szanowni Państwo. Ponad 
35 lat uczestniczę w sesjach Rad Miejskich i nigdy nie byłam świadkiem podjęcia 
uchwały, która byłaby krzywdząca dla Radnego. Nigdy. Rada Miejska w Narolu jest 
ewenementem. Dziękuję Szanownej Radzie za podjęcie tak krzywdzącej uchwały, 
przede wszystkim dla mnie, ponieważ ewentualne wycięcie lasu spowoduje, że moja 
posesja i sąsiednia posesja będzie bardziej zagrożona od strony północnej. Pięknie 
dziękuję. Dziękuje Panie Przewodniczący.” 

 
Ad. 4. Burmistrz Stanisław Woś przedstawił informację o swoich działaniach w 

okresie miedzy sesjami, tj. od 23 czerwca do  22 lipca 2016 roku i powiedział: 
„Szanowni Państwo, Pni i Panowie Radni, szanowni Sołtysi. Niespełna miesiąc upłynął 
od ostatniej sesji. Jest to czas letni, wakacyjny, w którym to rozpoczęliśmy czy 
zrealizowaliśmy niewiele zadań inwestycyjnych. Podpisaliśmy już umowę z wykonawcą 
na modernizacje dróg gminnych, na które mamy dofinansowanie z Urzędu 
Marszałkowskiego. Podpisaliśmy umowę na modernizacje drogi z Łówczy do Narola, na 
odcinku 700 metrów i z tego co wiem lada moment wykonawca przystapi do realizacji 
zadania, bowiem już zwozi materiały.  

W tym okresie dużym i ważnym wydarzeniem był Jarmark Galicyjski, który jest 
współorganizowany przez Marszałka Województwa – Urząd Marszałkowski. W drugim 
dniu był u nas przewodniczący Sejmiku Województwa Podkarpackiego – Jerzy Cypryś, 
z którym miałem okazje rozmawiać na tematy również gospodarcze. Gościliśmy  
również przedstawicieli Departamentów UM, jak również innych gości. Tym z Państwa, 
którzy brali w nim udział bardzo serdecznie dziękuję. 

Wczoraj odbyła się w Rudzie Różanieckiej Konferencja ogólnopolska, dotycząca 
Programu Operacyjnego „Ryby 2016-2020”, w której brali udział przedstawiciele 
Ministerstwa Rybołówstwa i Rybactwa Śródlądowego. Również uczestniczył w tym 
spotkaniu wiceprezes Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oraz nasz 
Marszałek Władysław Ortyl i Wicemarszałek Lucjan Kuźniar oraz dyrektorzy 
Departamentów UM, a także przedstawiciele sektora rybackiego i samorządowcy. Tak 
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więc mogliśmy to wydarzenie również wykorzystać jak narzędzie promocyjne, tym 
bardziej, że obok niemal wszystkich mediów prowadzona była relacja w telewizji. 
Również tutaj miałem okazję porozmawiać z Panem Marszałkiem na tematy 
gospodarcze i plany na przyszłość. 

Otrzymaliśmy również wsparcie na zabytki, o czym mówiłem, czyli: remont 
krzyża przydrożnego przy ulicy Granicznej, figurę Matki Bożej w Lipsku oraz kaplice 
cmentarna Puzynów w Narolu. W tych inwestycjach wybrani są już wykonawcy, którzy 
już przystąpili do pierwszych prac.  

Otrzymaliśmy również dofinansowanie z FOGR ( Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych) na modernizację dróg polnych i dojazdowych do pól. 

W okresie od ostatniej sesji byłem trzykrotnie u notariusza, gdzie sporządzałem 
własnościowe akty notarialne. Jeszcze regulujemy kwestię drogi w Hucie Złomy, by 
wreszcie załatwić sprawę drogi do Ruskich Złomów, bowiem tam droga przebiega przez 
grunty prywatne. Tam zostały nam jeszcze trzy osoby, które nie stawiły się do tego aktu 
notarialnego. Pozostałe dwa akty to sprzedaż nieruchomości w Łowczy i Lipsku. Jeżeli 
byłyby jakieś pytania od Państwa, to jestem do Państwa dyspozycji” 

Pytań nie było, więc Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi za 
informację i przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 
Ad. 5.  Podjęcie uchwał: 

 
- rozpatrzenie projektu uchwały nr 154/XVIII/2016 w sprawie Regulaminu Utrzymania 
Czysto ści i Porz ądku na terenie Gminy Narol.   
Wyjaśnienia do powyższego projektu uchwały złożył Sekretarz Daniel Lomber.  
Wobec braku uwag oraz zgłoszeń ze strony Radnych, Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
- rozpatrzenie projektu uchwały nr 155/XVIII/2016 w sprawie okre ślenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od wła ścicieli nieruchomo ści i zagospodarowywania tych 
odpadów.  
Wyjaśnienia do powyższego projektu uchwały złożył Sekretarz Daniel Lomber.  
Wobec braku uwag oraz zgłoszeń ze strony Radnych, Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
- rozpatrzenie projektu uchwały nr 156/XVIII/2016 w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunal nymi oraz ustalenia 
stawki takiej opłaty.   
Wyjaśnienia do powyższego projektu uchwały złożył Sekretarz Daniel Lomber.  
Wobec braku uwag oraz zgłoszeń ze strony Radnych, Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
- rozpatrzenie projektu uchwały nr 157/XVIII/2016 w sprawie wzoru deklaracji o 
wysoko ści opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Wyjaśnienia do powyższego projektu uchwały złożył Sekretarz Daniel Lomber.  
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Wobec braku uwag oraz zgłoszeń ze strony Radnych, Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
- rozpatrzenie projektu uchwały nr 158/XVIII/2016 w sprawie wprowadzenia zmian w 
bud żecie Gminy Narol na 2016 rok. 
Wyjaśnienia do powyższego projektu uchwały złożył Burmistrz Stanisław Woś.  
Wobec braku uwag oraz zgłoszeń ze strony Radnych, Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
- rozpatrzenie projektu uchwały nr 159/XVIII/2016 w sprawie wyra żenia zgody na 
przyst ąpienie do projektu p.n.: „Cyfrowy Urz ąd, e-Usługi w gminach Powiatu 
Lubaczowskiego” w partnerstwie pomi ędzy jednostkami samorz ądu 
terytorialnego: Gmin ą Lubaczów, Miastem Lubaczów, Gmin ą Narol, Gmin ą 
Horyniec-Zdrój, Gmin ą Wielkie Oczy i zło żenie wniosku o jego dofinansowanie w 
ramach osi priorytetowej II. CYFROWE PODKARPACKIE d ziałania 2.1 
Podniesienie efektywno ści i dost ępności e-usług Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 201 4 – 2020 oraz w sprawie 
zabezpieczenia środków, niezb ędnych na realizacj ę Projektu w przypadku jego 
umieszczenia na li ście rankingowej i otrzymania decyzji o przyznaniu 
dofinansowania. 
Wyjaśnienia do powyższego projektu uchwały złożył Burmistrz Stanisław Woś.  
Wobec braku uwag oraz zgłoszeń ze strony Radnych, Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych 
przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
- rozpatrzenie projektu uchwały nr 160/XVIII/2016 w sprawie wyra żenia zgody na 
zawarcie umowy partnerskiej pomi ędzy Gmin ą Lubaczów, Miastem Lubaczów, 
Gminą Narol, Gmin ą Horyniec Zdrój, Gmin ą Wielkie Oczy w celu wspólnej 
realizacji projektu p.n.: „Cyfrowy Urz ąd, e-Usługi w gminach Powiatu 
Lubaczowskiego” oraz ustalenia wysoko ści zobowi ązań Gminy Lubaczów o 
warto ści przekraczaj ącej granic ę ustalon ą przez Radę Miejsk ą w Narolu na 2016 r. 
Wyjaśnienia do powyższego projektu uchwały złożył Burmistrz Stanisław Woś.  
Wobec braku uwag oraz zgłoszeń ze strony Radnych, Przewodniczący Rady poddał 
projekt uchwały pod głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych 
przy 2 głosach wstrzymujących. 

 
Na tym zakończono głosowanie projektów uchwał. 

 
Ad. 6.  Interpelacji i zapytań Radych: 
 

Interpelacji i zapytań nie zgłaszano.   
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Ad. 7.   Sprawy różne: 
  

Spraw różnych nie poruszano. 
                             

Ad. 8.  Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący obrad Krzysztof Szawara stwierdził, że porządek obrad 
dzisiejszej sesji został wyczerpany. Przewodniczący podziękował Radnym, Sołtysom 
oraz zaproszonym gościom za przybycie oraz udział w XVIII sesji Rady Miejskiej w 
Narolu i o godz. 12:00 zamknął obrady. 
 
Protokołował:              Prowadzący obrady: 

                                                                                          
Krzysztof Świętojański       Przewodniczący 

                                                                   Rady Miejskiej w Narolu  
    
 
 
 
 
                                                                          Krzysztof Szawara 


